
str. 1 

 

Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.42.2022 

 Protokół  

XLII Sesja Rady Gminy w dniu 28 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 marca 2022 r. o godz. 16:00, a  

zakończono o godz. 18:42 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Kamila Kołacka 

7. Paweł Kurpik 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Michał Maliński 

10. Michał Marciniak 

11. Ewaryst Pankowski 

12. Marek Stroiwąs 

13. Ewa Wiatr-Gawlak 

 

Nieobecni: 

1. Jolanta Jóźwiak 

2. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Dzień dobry Państwu, otwieram 42 sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów Radnych, witam 

Panią Wójt Gminy, Panią Justynę Dąbrowską, naszej Pani Sekretarz nie widzę powitamy później, 
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czyli jest zajęta, witam Panią naszą Radcę, Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, Pani Skarbnik 

na razie też nie widzę, witam Panie i Panów Sołtysów, witam serdecznie kierowników jednostek 

organizacyjnych, dyrektorów szkół i przedszkoli, witam też bardzo serdecznie Państwa 

obserwujących naszą transmisje na kanale YouTube, pozwolę przestawić porządek obrad, 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/265/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 listopada 

2021 r. w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu; 

2) w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym 

Schronisku Młodzieżowym w Zaniemyślu; 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025; 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022; 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy w Lubonieczku; 

8) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Doliwiec Leśny dla 

dotychczasowej części wsi Jeziory Małe o nazwie Doliwiec Leśny położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

9) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Dębice dla dotychczasowej 

części wsi Kępa Mała o nazwie Dębice położonej na terenie gminy Zaniemyśl; 

10) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Polica-Huby dla 

dotychczasowej części wsi Polwica o nazwie Polwica-Huby położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

11) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Wyszakowskie Huby dla 

dotychczasowej części wsi Wyszakowo o nazwie Wyszakowskie Huby położonej na terenie 

gminy Zaniemyśl; 

12) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zaniemyśl na 2022 rok”; 

13) w sprawie skargi na Wójta Gminy Zaniemyśl. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś uwagi do porządku obrad, proszę bardzo Panią Wójt 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałabym prosić o 

wprowadzenie do programu dzisiejszej sesji w punkcie szóstym jako podpunkt pierwszy kolejnej 

uchwały, jest to uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 'Korpus Wsparcia 

Seniorów' na rok 2022 w gminie Zaniemyśl, do Programu może przystąpić każda gmina, która 

podejmie uchwałą Program osłonowy na podstawie ustawy o pomocy społecznej, to jest 

podejmowania innych zadań z zakresu pomocy społecznej wynikających z rozeznania potrzeb 

gminy w tym tworzenie i realizacja programów osłonowych, do których w czasie obowiązywania 

epidemii zaliczyć należy działania na rzecz ochrony seniorów przed zakażeniem COVID-19, 

realizacja Programu 'Korpus Wsparcia Seniorów' obejmuje swoim zakresem dwa moduły, moduł 

pierwszy, w którego realizację należy zaangażować wolontariuszy w tym również działaczy 

środowisk młodzieżowych i obywatelskich, którzy świadczyliby codzienną pomoc osobom 

potrzebującym wsparcia oraz moduł drugi, który ma na celu poprawę bezpieczeństwa oraz 

możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych poprzez dostęp 

do tak zwanej opieki na odległość, gmina Zaniemyśl chciała tutaj, złożyła wniosek o, między 

innymi, o opaski życia czyli urządzenia, które będą monitorowały naszych seniorów i w razie 

niebezpieczeństwa będą, będą sygnalizowały potrzebę pomocy tak, że bardzo proszę o 

wprowadzenie tej uchwały tak, żebyśmy mogli do tego Programu, z tego Programu skorzystać, 

dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, drodzy Państwo musimy przegłosować ten 

wniosek 

 

1) zmiana porządku obrad - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie 

Zaniemyśl 

 

proszę o podłączenie głosowania, proszę do mikrofonu w takim razie głośno, dziękuję bardzo 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad, dziękuję Państwu 

Radnym za głosowanie i pozwolę sobie przedstawić porządek obrad z nowym projektem uchwały 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022 w Gminie Zaniemyśl; 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/265/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 listopada 2021 

r. w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu; 

2) w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym 

Schronisku Młodzieżowym w Zaniemyślu; 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025; 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022; 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy w Lubonieczku; 

8) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Doliwiec Leśny dla 

dotychczasowej części wsi Jeziory Małe o nazwie Doliwiec Leśny położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

9) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Dębice dla dotychczasowej 

części wsi Kępa Mała o nazwie Dębice położonej na terenie gminy Zaniemyśl; 

10) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Polica-Huby dla 

dotychczasowej części wsi Polwica o nazwie Polwica-Huby położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

11) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Wyszakowskie Huby dla 

dotychczasowej części wsi Wyszakowo o nazwie Wyszakowskie Huby położonej na terenie 

gminy Zaniemyśl; 

12) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zaniemyśl na 2022 rok”; 

13) w sprawie skargi na Wójta Gminy Zaniemyśl. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że w sesji uczestniczy 12 Radnych, 

przepraszam 13 wszedł na salę, to już będzie 13 Radnych co stanowi wystarczającą ilość do 
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podejmowania prawomocnych uchwał 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, poproszę Panią Wójt o przedstawienie informacji z 

działalności międzysesyjnej, bardzo proszę 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, o to 

informacje z minionego miesiąca, jeżeli chodzi o budżet, zostały wydane przeze mnie trzy 

zarządzania zmieniające budżet na 2022 rok, z dnia 2 marca, w którym przeniesiono wydatki 

między rozdziałami i paragrafami na bieżące utrzymanie dróg przeniesiono między paragrafami 40 

tys. zł, kwotę 3 tys. zł na opłaty sądowe dotyczące mienia gminnego, na utrzymanie zieleni w 

gminie kwotę 10 tys. zł i kwotę 3 tys. zł na zakup materiałów do oznakowania pomników przyrody, 

kolejne zarządzenie z dnia 11 marca, w którym dokonano przeniesień wydatków między 

rozdziałami i paragrafami, kwotę 5 tys. zł jednocześnie zwiększono wartość wydatków o kwotę 12 

tys. zł na opłacenie kosztów ogrzewania gazowego budynku Urzędu Gminy, sytuacja kryzysowa 

wynikająca z działań militarnych na Ukrainie spowodowała napływ do Polski osób, których życie i 

zdrowie jest zagrożony, celem podjęcia niezbędnych działań na terenie gminy Zaniemyśl 

związanych z zaspokojeniem podstawowych potrzeb bytowych tych osób rozdysponowano w 

kwocie 22 tys. zł rezerwę celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego, 

zmniejszono o kwotę 12 tys. zł środki rezerwy ogólnej, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski 

poinformował o zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 25 tys. 200 zł na sfinansowanie 

wydatków na realizację działań związanych z przyjęciem na teren Rzeczpospolitej Polskiej 

zwiększonej liczby cudzoziemców, na zadanie realizowane przez OPS przeniesiono kwotę 160 zł 

oraz 2 tys. 708 zł, i ostatnie zarządzenie z dnia 23 marca, w którym dokonano przeniesień 

wydatków między rozdziałami i paragrafami kwoty 3300 zł na działanie związane z przyjęciem na 

terenie Rzeczpospolitej Polskiej zwiększonej liczby cudzoziemców, teraz informacja jeżeli chodzi o 

sprawy tutaj z Referatu Organizacyjnego, w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 11 marca 2022 roku zostało zawarte 

Porozumienie z Wojewodą Wielkopolskim na organizacje pobytu w Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym w Zaniemyślu, na jego terenie do 25 marca organizacje pobytu uchodźców, na 

dzień 25 marca w Schronisku przebywało 45 osób, czyli maksymalna liczba osób, zbiórka 

najpotrzebniejszych rzeczy trwa w sposób ciągły, aktualizowana lista produktów oraz 

najpotrzebniejszych rzeczy jest udostępniana na stronie internetowej Urzędu, do magazynu 

powiatowego udało się przekazać dwa transporty produktów, w chwili obecnej produkty jakie 

otrzymujemy przekazywane są bezpośrednio do Schroniska, tutaj powiem tak, że pierwszą, 

pierwsze polecenie dostaliśmy z 11 marca, było zawarte na dwa tygodnie, teraz jak gdyby 

Wojewoda Wielkopolski scedował organizacje, organizacje pobytu uchodźców przez gminę na 

Starostę i jeszcze nie mamy podpisanego tego Porozumienia ale myślę, że za chwilę ono już do nas 

wpłynie, mamy, będziemy mieć podpisane Porozumienie ze Starostą Średzkim na 46 następnych 

dni tak, żeby sumarycznie miało to, był to okres 60 dni i teraz tutaj przeczytam, chyba to nas 

wszystkich dotyczy, zarówno nas jako Gminy jak i Państwa, którzy przyjęliście tutaj uchodźców pod 

swoje dachy pragnę zauważyć, że w okresie 46 dni czyli to dopełnienie do 60 dni dla nas, uchodźcy 

muszą się usamodzielnić i poszukać nowego miejsca zamieszkania, pracy oraz skierować dzieci do 

realizacji obowiązku szkolnego w sytuacji gdy ich szkoła nie prowadzi lekcji online tak, że tak jak 
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Państwa, tak i nas na razie obowiązuje ten okres 60 dniowy, co będzie dalej tego nie wie nikt, 

przepisy zmieniają się tak szybko i tak dynamicznie, że praktycznie mówiąc coś dzisiaj nie wiemy 

czy one jutro będzie, będzie aktualne, chciałabym tu podziękować wszystkim mieszkańcom, którzy 

z takim zapałem, zaangażowaniem zarówno zajęli się uchodźcami w swoich domach, przynoszą 

nam dary, tak żebyśmy mogli je potrzebującym przekazać tak, że bardzo, bardzo serdecznie 

wszystkim dziękuję, od 16 marca bieżącego roku w Urzędzie Gminy Zaniemyśl trwa nadawanie 

PESEL-u dla uchodźców, codziennie nadawanych jest około 20 numerów, w biurze obsługi klienta 

Urzędu umawiane są wizyty, na dzień 25 marca zapisy przyjmowane były na dzień 25 kwietnia, 

dzisiaj już wiem, że to już jest maj, 4, 5 maj, jeżeli Państwo macie możliwość, wiadomo, że osoby, 

które są tutaj jak gdyby samodzielnie to nie mają takiej możliwości poruszanie się ale w innych 

urzędach na terenie naszego powiatu te terminy są troszeczkę krótsze i można, można 

ewentualnie zadzwonić do, do innego, innej gminy i zapytać jaki tam jest termin, jeżeli chcecie 

Państwo przyspieszyć nadawanie PESEL-u, my nie jesteśmy w stanie więcej niż 20 osób przyjąć, 

przyjąć dziennie z tego względu, że mamy po prostu tylko 1 czytnik do poboru odcisków palców i 

procedura to jest około 30 minut, więc tego się u nas nie da w żaden sposób przyspieszyć o tym, że 

się mówi, że będzie dodatkowy sprzęt, dodatkowe komputery na razie jeszcze do Zaniemyśla to 

nie dotarło i także proszę Państwa o wyrozumiałość, bo pracujemy jak gdyby w podwójnym 

obciążeniu, przynajmniej Urząd Stanu Cywilnego pracuje w podwójnym obciążeniu, bo jedna 

osoba jest zawsze zajęta nadawaniem PESEL-u, druga pomaga albo bieżące sprawy załatwia tak, że 

nie denerwujcie się Państwo i miejcie do nas wyrozumiałość, bo robimy, pracownicy robią 

wszystko co mogą, żeby to jak najbardziej usprawnić i bardzo prosimy o wyrozumiałość, w dniach 

17-18 marca bieżącego roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu była możliwość 

bezpłatnego wykonania zdjęcia potrzebnego do wniosku o nadanie numeru PESEL dla obywateli 

Ukrainy, w tych dniach udało się wykonać 216 zdjęć, w zakresie spraw kadrowych do 8 kwietnia 

2022 roku trwa nabór na stanowisko urzędnicze do spraw księgowości budżetowej w Referacie 

Finansowym Urzędu Gminy Zaniemyśl, jeżeli chodzi o Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

to najważniejsze, w dniu 15 marca bieżącego roku w gminie Krzykosy odbyło się spotkanie 

informacyjne z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, spotkanie 

dotyczyło korekty trasy wariantu czwartego drogi S11 Kórnik-Jarocin, jeszcze tylko przypomnę, że 

w 2019 roku tego wariantu czwartego w ogóle nie dyskutowaliśmy, były tylko trzy warianty, w tej 

chwili jest wariat czwarty tak zwany wariant społeczny, na odcinku przebiegającym przez gminę 

Zaniemyśl i gminę Krzykosy, w spotkaniu uczestniczyli mieszkańcy gminy Zaniemyśl, miejscowości 

Mądre, Wyszakowo, Ludwilowo oraz mieszkańcy gminy Krzykosy miejscowości Młodzikówko, 

Młodzikowo, Borowo, ze względu na kolizje z nowopowstałą strefę ochronną bociana czarnego 

przedstawione zostały nowe warianty przebiegu tego odcinka drogi S11, to jest wariant 4a, 4b i 4c, 

gmina Zaniemyśl jako najbardziej optymalnie wskazała wariant 4c, wariant 4c jest oddalony od 

zwartej zabudowy miejscowości Wyszakowo i Mądre i nie koliduje z istniejącą zabudową, 

mieszkańcy mogą wyrazić swoją opinię na temat wyboru wariantu przebiegu drogi ekspresowej 

S11 poprzez wypełnienie ankiety dostępnej w Urzędzie Gminy Zaniemyśl na stronie www. Gminy 

Zaniemyśl i Facebooku, zachęcamy wszystkich zainteresowanych do wzięcia udziału w ankiecie, 

mieszkańcy tych miejscowości byli bezpośrednio przez Sołtysów poinformowani o spotkaniu, część 

mieszkańców pojawiła się tam, mogli pytać, dopytać dlaczego ten wariant 4c, jest dla nas taki 

najkorzystniejszy, bo jest najbardziej oddalony od zwartej zabudowy miejscowości Wyszakowo i 

miejscowości Czarnotki, i nie koliduje już z istniejącą zabudową, w najgorszej wersji to wariant 4a, 
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który przebiega w pobliżu miejscowości Wyszakowo, miejscowości Czarnotki, przebiega przez 

nową zabudowę między innymi miejscowości Wyszakowo dlatego też bardzo zachęcamy do nie 

bycia biernym tylko wypełnienia ankiety do 30 marca te ankiety można u nas w Urzędzie Gminy 

zostawić my je później wszystkie zbierzemy i wyślemy do Poznania tak, żeby nasz głos był słyszalny, 

próbujemy też innych, można powiedzieć sposobów, okazało się, że na terenie przebiegu tego 

wariantu 4a w miejscowości Wyszakowo jest wiele dębów, dębów, które mają prawie 4 m obwodu 

na wysokości 1,30 m, są to dęby tak naprawdę kwalifikujące się do objęcia pomnikiem przyrody 

myślę, że w trybie takim szybkim będziemy starali się Państwu przedstawić uchwałę umożliwiającą 

objęcia, tam jest ponad 20 dębów i może uchwałą Rady Gminy będziemy mogli ustalić tam 

pomniki przyrody, które też będą miały wpływ na to, że być może ten wariant 4a nie zostanie, nie 

zostanie wzięty pod uwagę ale zachęcam do aktywnego wzięcia udziału w tej ankiecie, w dniu 9 

marca nastąpiło otwarcie ofert dla zadania 'Budowa ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie', 

wpłynęły następujące oferty, LANGRAS spółka cywilna na 2 miliony 90 tys. zł brutto, Roboty 

Drogowe Jacek Szymanowski 1 milion 968 tys. zł brutto i Budownictwo Drogowe KRUG spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością 2 miliony 486 tys. 805 zł i 50 gr, została wybrana oferta Roboty 

Drogowe Jacek Szymanowski za kwotę  jeden milion 968 tys. zł brutto, 24 marca otrzymaliśmy już 

promesę na tą kwotę mam nadzieję, że w piątek będzie podpisana umowa, ofertą jesteśmy 

związani 200 dni od podpisania umowy tak, że w tym czasie ulica Morelowa, Wiśniowa i 

Czereśniowa powinny zostać wykonane, w dniu 15 marca nastąpiło otwarcie ofert na zadania 

'Adaptacja istniejącego budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z zagospodarowaniem 

terenu w miejscowości Czarnotki', wpłynęły następujące oferty, Wic-mar sp. z o.o. 934536 zł i 34 gr 

brutto, HFM Group M sp. jawna 879999 zł i 99 gr i Pro-Make Przemysław Michalewicz 645750 zł 

brutto, obecnie trwają prace komisji przetargowej, w dniu 15 marca 2022 roku nastąpiło otwarcie 

ofert na zadanie budowa dwóch pomostów pływających w ramach zadania pod nazwą 

'Zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem 

Raczyńskim w Zaniemyślu', wpłynęła jedna oferta SORTED sp. z o.o. na kwotę 1672800 zł brutto, i 

na podstawie ustawy Prawo zamówień publicznych dnia 22 marca zamawiający zawiadamia o 

unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym po 

prostu kwotę na sfinansowanie zamówienia jaką założyliśmy w budżecie to było 622981 zł i 90 gr 

brutto, przekroczyła ta kwota o milion, w dniu, ale powiem tak, że trwają prace nad 

przygotowaniem kolejnego przetargu, w międzyczasie zgłosiły się też inne firmy, które już były po 

terminie, mam nadzieję, że przy, przy kolejnym przetargu wystartują, w dniu 25 marca 2022 roku 

nastąpiło otwarcie ofert na odbiór i transport odpadów z terenu Gminy Zaniemyśl, wpłynęły 

następujące, wpłynęła jedna oferta Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Śremie Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością na kwotę, w zakres zamówienia na kwotę, ten podstawowy 

zakres zamówienia to kwota 836 026 zł i 39 gr, trwają procedury przetargowe tak, że zmieściliśmy 

się w budżecie, bo budżet był na milion tak, że ta kwota, która została zaproponowana ma 

odzwierciedlenie w naszym budżecie, dnia 22 marca na platformie przetargowej zamieszczono 

zadanie do wykonania pod nazwą 'Dostawa i montaż drzwi wejściowych do biura obsługi klienta', 

wpłynęła jedna oferta Prodoors spółka z o.o. na 3918 zł i 78 gr, jest to oczywiście kwota brutto tak, 

że to jest razem drzwi i montaż, dnia 2 lutego na platformie przetargowej zamieszczono zadanie do 

wykonania pod nazwą 'Profilowanie dróg gminnych na terenie gminy Zaniemyśl', wpłynęły 

następujące oferty, PPHU SPEC za 52582 zł i 50 gr, firma niestety zrezygnowała z wykonania usługi, 

następne była, kolejna to firma Robót Drogowych Krzysztof Kukulski 107932 zł i 50 gr i kolejna 
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firma PPUH CYNK spółka cywilna za 80257 zł i 50 gr i dnia 18 marca podpisano umowę na 

wykonanie usługi, dnia 2 marca na platformie przetargowej zamieszczono zadanie do wykonania 

pod nazwą dostawa kosiarki trawnikowej oraz kosy spalinowej, wpłynęły trzy oferty PHU ŁUSKA 

Małgorzata Grzymała 6100 zł, OGRÓD-SERVICE spółka jawna 6238 zł i 1 gr i Centrala 

Elektrotechniczna Waldemar Adamczyk 7000 zł, pierwsza oferta została zrealizowana, dnia 2 

marca również na platformie przetargowej została zamieszczona, zamieszczone zadanie dostawa 

drobnego tłucznia od 0 do 31,5 mm ilości 72 ton, wpłynęły dwie oferty PHU CYNK Edward Cynka i 

wspólnicy za 6996,24 zł i LANGRAS spółka z ograniczoną odpowiedzialnością za 9741,60 zł, 

oczywiście oferta PHU CYNK Edward Cynka i wspólnicy za kwotę 6996,24 zł brutto została wybrana 

do realizacji, 14 marca na platformie przetargowej zamieszczono zadanie do wykonania pod nazwą 

demontaż obrzeży w ciągu spacerowych Plac Berwińskiego w Zaniemyślu, wpłynęły następujące 

oferty, trzy oferty, Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Sebastian Jakubowski za 3075 zł brutto, 

Roboty Drogowe Jacek Szymanowski 11070 zł brutto i Wik-Eko spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością za 15990 zł brutto, wygrała oferta Przedsiębiorstwa Wielobranżowego 

Sebastiana Jakubowskiego, krawężniki mają być zdemontowane do 15 kwietnia, dnia 9 marca na 

platformie przetargowej zamieszczono zadanie do wykonania pod nazwą dostawa gruzobetonu 

budowlanego, wpłynęły następujące oferty, PUH CYNK Edward Cynka i wspólnicy 5579 zł i 28 gr i 

PR Merta & Merta spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 6642 zł brutto, wygrała pierwsza 

oferta firmy PUH CYNK Edward Cynka i wspólnicy, dnia 17 marca na platformie przetargowej 

zamieszczono zadanie do wykonania pod nazwą przycięcie gałęzi drzew w miejscowości Płaczki, 

wpłynęło 5 ofert, Paweł Brylewski  PABLO-BUD 5535 zł brutto, KERRIA Piórkowski spółka jawna 

9720 zł, FHUP LILAK Tomasz Brzek 9720 zł, KB7 Krzysztof Bunk 11988 zł, Bartex Bartosz Kusik usługi 

podnośnikiem koszowym Instal Elektr 14040,05 zł brutto, wygrała pierwsza oferta firmy PABLO-

BUD Paweł Brylewski, dnia 17 marca również na platformie przetargowej zamieszczono zadanie 

montaż kratki ściekowej wraz z włączaniem do istniejącej studni kanalizacji deszczowej ulica Rolna 

Łękno, wpłynęła tylko jedna oferta firmy JAR-KOP spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na 

kwotę 10455 zł brutto, ta praca jest związana między innymi z interpelacją złożoną przez Radnego 

Marka Stroiwąsa o zastoiny wody na skrzyżowaniu ulicy Poznańskiej i Rolnej i to będzie, tym 

zadaniem zlikwidowane, dnia 18 marca na platformie przetargowej zamieszczono zadanie 

oczyszczanie terenu pod ścieżkę przy jeziorze Edwarda Raczyńskiego w miejscowości Zwola 

wpłynęły wpłynęło 5 ofert, Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Sebastian Jakubowski 6912 zł, Firma 

Usługowo-Handlowa KRZAK Paweł Gronowski 9594 zł, Wik-Eko spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością 10701 zł brutto, Paweł Brylewski BABLO-BUD 16200 zł i FHUP  LILAK Tomasz 

Brzek 36900 zł brutto, oczywiście wygrała najtańsza oferta Przedsiębiorstwa Wielobranżowego 

Sebastian Jakubowski za kwotę 6912 zł brutto, jak widzicie Państwo platforma zakupowa całkiem 

dobrze działa i powiem, że wiele udało nam się zaoszczędzić dzięki tej platformie, przypominamy 

mieszkańcom o konieczności złożenia deklaracji dotyczącej źródeł ciepła i spalania paliw, złożenie 

deklaracji jest obowiązkowe, deklaracje należy złożyć najpóźniej do 30 czerwca bieżącego roku, w 

ramach Programu Czyste Powietrze można składać wnioski w siedzibie Urzędu Gminy Zaniemyśl, 

już nie będę powtarzać, mam tutaj jeszcze zapisane jakie wnioski złożyliśmy do Polskiego Ładu, 

edycja II ale o tym już mówiłam na ostatniej sesji, już nie będę tego powtarzać, jest to 5 wniosków i 

teraz jeżeli chodzi o informację w zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i ochrony przyrody, w 

okresie międzysesyjnym do Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przeprowadzono 

nabór na stanowisko do spraw gospodarki nieruchomości i ochrony zabytków, na to stanowisko 
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została wybrana Pani Danuta Kwiecińska, zamieszkała w miejscowości Łękno, 2 marca podpisałam 

zarządzenie nr 398 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości rolnych przeznaczonych do 

wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, części działki gruntu numer ewidencyjny 44 w obrębie 

ewidencyjnym Łękno na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, w Referacie zakończyły się prace 

związane z wystawieniem decyzji dotyczących zwrotu podatku akcyzowego producentom rolnym, 

w związku z pojawiającymi się przypadkami składania wniosków po wyznaczonym ustawowo 

terminie, które musiały zostać odrzucone apeluje o pilnowanie terminów tak, ażeby uniknąć takich 

sytuacji w przyszłości, informacja z Ośrodka Pomocy Społecznej, do Ośrodka Pomocy Społecznej do 

dnia dzisiejszego wpłynęło 407 wniosków o dodatek osłonowy z czego rozpatrzono 281 w tym 268 

pozytywnie na kwotę świadczenia 194575,80 zł do rozpatrzenia pozostaje jeszcze 126 wniosków, 

w tym 25 wniosków czeka jeszcze na odpowiedź z ZUS-u ponieważ wymagały dodatkowej usługi i 

prawidłowego wyliczenia dochodu natomiast 13 wniosków rozpatrzono negatywnie z powodu 

przekroczenia kwoty kryterium dochodowego, Ośrodek nadal do końca okresu zasiłkowego czyli 

do maja realizuje jeszcze 856 wniosków o świadczenia wychowawcze, wypłaca 1425 świadczeń na 

kwotę miesięczną 712242 zł, w ostatnich dniach podjął także realizację pomocy dla obywateli 

Ukrainy, do dnia 25 marca przyjęto 12 wniosków o świadczenia rodzinne i 24 wnioski o zapomogę 

jednorazową 300 zł, teraz jeszcze muszę powiedzieć, że dzisiaj zostało podpisane zarządzenie o 

kolejnej, kolejnej pomocy tym razem już dla mieszkańców gminy i to w Ośrodku Pomocy 

Społecznej będziecie mogli Państwo składać wnioski o tak zwane 40+ czyli jeżeli ktoś przyjął 

mieszkańca, uchodźcy z Ukrainy będzie mógł starać się w naszym Ośrodku Pomocy Społecznej o 

refundację tego jego pobytu tak jak powiedziałam jest to maksymalnie 60 dni po 40 zł na osobę i 

również to świadczenie będzie realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej, poza tym Ośrodek 

przygotował wniosek o dofinansowanie projektu w ramach Programu osłonowego wsparcie 

jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

pod tytułem 'Nie zamykaj oczu, dość milczenia', gdzie wnioskujemy o kwotę 10000 zł oraz 

pracował nad projektem uchwały dotyczącej programu osłonowego i samym programem w 

ramach Korpusu Wsparcia Seniora, do którego gmina zgłosiła akces, przystąpienie, planujemy tutaj 

tak zwaną teleopiekę i zakup opasek dla seniorów, poza tym Ośrodek na bieżąco realizował swoje 

pozostałe zadania, teraz informacje z Oświaty, wszystkie szkoły na terenie naszej gminy oraz 

przedszkole samorządowe uczestniczyły w zbiórce darów jako pomoc humanitarna dla uchodźców 

z Ukrainy tak, że bardzo dziękuję Paniom dyrektor i wszystkim dzieciom, rodzicom, nauczycielom, 

którzy zaangażowali się w tą akcję w tym pierwszym okresie udało się wysłać do Środy do naszego, 

do naszego punktu dwa takie konwoje, w związku z ogłoszonym konkursem na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu w dniu 

18 marca odbyło się posiedzenie komisji konkursowej, która jednomyślnie zaakceptowała 

kandydaturę Pani Anny Rewers-Baranowskiej na dyrektora szkoły, zarządzenie nr 410 Wójt Gminy 

Zaniemyśl powierzyła Pani Annie Rewers-Baranowskiej stanowisko dyrektor Szkoły imienia 

Ryszarda Wincentego Berwińskiego na kolejne 5 lat od 1 września 2022 roku do 31 sierpnia 2027 

roku, tutaj muszę powiedzieć, że Pani dyrektor przeszła konkurs śpiewająco z bardzo dobrą oceną 

Kuratorium Oświaty ale także z bardzo dobrą ocenę już komisji konkursowej, uzyskała maksymalną 

ilość punktów powiem, że komisja była zachwycona tutaj odpowiedziami Pani dyrektor no i 

oczywiście zadanie prowadzenia szkoły zostało Pani dyrektor powierzone na kolejne 5 lat i tutaj 

chciałabym zaznaczyć, że niestety tak już to jest, że jak mija kadencja trzeba ogłosić konkurs, nikt 

nikogo nie odwołuje, po prostu kończy się kadencja, tak jak kończy się kadencja Rady tak kończy 
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się kadencja zarówno dyrektora szkoły, przedszkola czy Ośrodka Kultury i to już nie ma, że ktoś 

kogoś zwalnia po prostu trzeba ogłosić nowy konkurs i tak też miało miejsce, tak, że Pani dyrektor 

jeszcze raz gratuluję, osobiście już gratulowałam ale bardzo serdecznie gratuluję, bo naprawdę 

zrobiła bardzo duże wrażenie na komisji konkursowej, na dzień 25 marca do szkół z terenu Gminy 

Zaniemyśl i przedszkola samorządowego przyjęto 63 dzieci i młodzieży z Ukrainy, w tym do Szkoły 

Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu 43 uczniów, Szkoły 

Podstawowej w Śnieciskach 8 uczniów, Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pigłowicach 4 

uczniów i Przedszkola Samorządowego 'Kolorowy Świat' w Zaniemyślu 8 uczniów, sytuacja jest 

dynamiczna, bo praktycznie codziennie zgłaszają się rodzice z nowymi uczniami i od dzisiaj ruszyła 

w Zaniemyślu, od dzisiaj ruszyły w szkole w Zaniemyślu dwie klasy przygotowawcze, jedna klasa 

jest dla dzieci 1-3 i druga klasa dla dzieci 4-8 i praktycznie one już są, mają maksymalną liczbę 

uczniów, w jednej klasie jest 24, w drugiej 25 uczniów, kolejne dzieci, które będą przychodziły już 

będą kierowane do, do klas już z dziećmi polskimi i teraz tak ważniejsze wydarzenia w jednostkach 

oświatowych, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, 8 marca 

dwoje uczniów naszej szkoły Adam i Michał z klasy ósmej przystąpili do wojewódzkiego etapu 

konkursu historycznego Marszałek Józef Piłsudski, uzyskali miano finalistów konkursu i zostali 

zakwalifikowani do finałowej jego części, bardzo serdecznie gratuluję Adamowi i Michałowi, 9 

marca nasza szkoła zdobyła odznakę jakości w projekcie eTwinning po uzyskaniu akceptacji 

Krajowego Biura eTwinning za realizację projektu, to już chyba będzie, Pełna Chata, 12 marca 

odbyły się drzwi otwarte dla przyszłych uczniów klas pierwszych, 19 marca nauczyciele naszej 

szkoły oraz zaproszeni nauczyciele z Przedszkola Samorządowego Kolorowy Świat w Zaniemyślu, 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pigłowicach i Szkoły Podstawowej w Śnieciskach wzięli 

udział w zorganizowanych przez Szkołę Podstawową im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w 

Zaniemyślu warsztatach pod tytułem 'Jak komunikować się z uczniami ukraińskimi w przedszkolach 

i szkołach podstawowych?', warsztaty poprowadziła prof. Uniwersytetu Adama Mickiewicza dr 

hab. Pani Małgorzata Bielicka, na bieżąco realizowane są projekty Centrum Mistrzostwa 

Informatycznego oraz międzynarodowy projekt edukacyjny 'Z kulturą mi do twarzy', wiem 

również, że szkoła, tutaj Pani dyrektor podjęła wyzwanie nauki dla starszych osób czyli dorosłych 

osób z Ukrainy, mają się odbywać zajęcia 4 godziny w tygodniu dla naszych tutaj mieszkających w 

Zaniemyślu uchodźców, między innymi, uchodźcy, którzy są w Schronisku Młodzieżowym bardzo 

prosili P anią dyrektor o to i wiem, że takie, takie zadanie również będzie realizowane w szkole w 

Zaniemyślu, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, w szkole zrealizowano następujące projekty 

edukacyjne, 'Wspólnie wygrajmy wrażliwość', 'Eko-agenci - w poszukiwaniu dobrego klimatu', 'W 

cudownym świecie z Wami - Niebieskimi Motylami', 'Europa i ja', Pamiętamy Powstanie 

Wielkopolskie', w ogólnopolskim konkursie z języka angielskiego 'Orzeł języka angielskiego' 

laureatkami zostały dwie dziewczynki, Laura z klasy drugiej i Hanna z klasy trzeciej, gratulacje dla 

dziewczynek, Szkolne Koło Wolontariatu zorganizowało trzy spotkania integracyjne i kreatywne 

warsztaty dla dzieci z Ukrainy, a także we współpracy z parafialnym zespołem Caritas zajmowało 

się opiekę nad rodzinami z Ukrainy, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, 2 marca odebrano 

nowy plac zabaw w Przedszkolu Samorządowym Kolorowy Świat, zgodnie z umową z dnia 17 

listopada na wykonanie wraz z dostawą i nieodpłatnym montażem zestawu zabawowego na placu 

zabaw, 8 marca odbyły się w przedszkolu zajęcia z okazji Dni Morza Bałtyckiego, w dniach 25-31 

marca na terenie przedszkola przeprowadzona jest wśród dzieci i rodziców zbiórka surowców 

wtórnych, makulatury, puszek aluminiowych, plastikowych i nakrętek, mam nadzieję, że każdy kto 
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będzie chciał wspomóc przedszkole również może zostawić pod drzwiami woreczek z makulaturą, 

przedszkolaki na pewno się nie pogniewają, pozyskane fundusze ze zbiórki przeznaczone zostaną 

na doposażenie nowego placu zabaw na terenie ogrodu przedszkolnego, Szkoła Podstawowa w 

Pigłowicach, 12 marca odbył się IX Turniej Tańca Towarzyskiego GEST o Puchar Burmistrza Miasta 

Środa Wielkopolska , uczennica klasy trzeciej Laura wystąpiła wraz innymi dziewczynkami 

uroczyście otwierając galę Turnieju Tańca Towarzyskiego, 13 marca odbył się turniej Młodych 

Talentów w karate 'Mosina CUP 2022', w którym Janek uczeń klasy drugiej zdobył 3 medale w tym 

jeden złoty i dwa srebrne oraz Nadia z oddziału przedszkolnego zdobyła 3 srebrne medale, bardzo 

serdecznie gratulujemy tych trofeów, 21 marca uczniowie obchodzili Dzień Kolorowej Skarpetki 

czyli Światowy Dzień Zespołu Downa, uczniowie w tym dniu za łożyli kolorowe skarpetki nie do 

pary i w ten sposób pokazali symboliczne wsparcie osobom dotkniętym Zespołem Downa, kolejna 

informacja z Biblioteki Publicznej, w okresie międzysesyjnym w bibliotece odbyło się 3 zajęcia z 

robotyki i programowania w dniach 1, 8 i 15 marca w ramach projektu Liga e-szkoła, 

podsumowano część 76 konkursu pod nazwą 'Czy jesteśmy oczytani' organizowanego co dwa 

miesiące dla użytkowników dorosłych, w dniu 16 marca odbyło się trzecie spotkanie dorosłych 

klubowiczów Dyskusyjnego Klubu filmowego działającego przy bibliotece, spotkania odbywają się 

1 raz w miesiącu i połączone są z dyskusją o wybranym filmie, z cyklu spotkania dla seniorów z 

filmem odbyły się dwa zebrania towarzyskie z okazji Walentynek oraz Dnia Kobiet, od 8 marca 

biblioteka zaprasza do wysłuchania i obejrzenia koncertu online Olega Dovgala z Ukrainy, wirtuoza 

gry na fletni Pana, kompozytora , profesora i wykładowcy na Uniwersytecie Lwowskim, Pan Dovgal 

gościł już na żywo w bibliotece zaniemyskiej, tym razem z powodu wojny do odsłuchania wersja 

multimedialna nagrana w warunkach wojennych do pobrania ze strony internetowej naszej 

placówki, w dniu 9 marca wznowiono w bibliotece zajęcia dla grupki seniorek po przerwie 

związanej z epidemią, na pierwszym spotkaniu Panie wysłuchały i obejrzały koncert powyższego 

muzyka na dużym ekranie w czytelni, w dniu 15 marca podsumowano konkurs literacko-

fotograficzny pod tytułem 'Zaniemyśl i jego literacka mapa', na konkurs wpłynęło 13 bardzo 

kreatywnych prac od uczniów klas 7 i 8 ze Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, łącznie przyznano 4 

pierwsze miejsca, 6 drugich, 2 trzecie i jedno wyróżnienie, biblioteka serdecznie dziękuję 

młodzieży, dyrektorkom szkół oraz nauczycielom za zaangażowanie w promocję naszej małej 

ojczyzny, klubowicze Dyskusyjnego Klubu Książki spotkali się w dniu 23 marca, tematem spotkania 

była rozmowa o powieści autorstwa Pawła Huelle - Śpiewaj Ogrody, informacje z działalności 

Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 18 marca odbył się koncert solidarni z Ukrainą będącym 

głosem wsparcia dla naszych wschodnich sąsiadów, którzy walczą w obronie swojej wolności, 

głosem wsparcia dla uchodźców wojennych przybywających do naszego kraju, był to również 

wyraz jedności Polaków, ich wyraźny sprzeciw wobec agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainie, 

podczas koncertu na deskach Gminnego Ośrodka Kultury wystąpił wyjątkowy duet, znakomita 

wokalistka Alexandra Idkowska i akompaniujący jej na pianinie Dawid Troczewski, wybitny 

pianista, kompozytor i aranżer, którzy przygotowali specjalny repertuar na ten wieczór, 

wydarzenie było tłumaczone na język ukraiński, 20 marca w sali Gminnego Ośrodka Kultury z 

inicjatywy mieszkańców gminy Zaniemyśl odbył się Dzień integracji polsko-ukraińskiej, w ramach 

tego wydarzenia odbyły się animacje dla polskich oraz ukraińskich dzieci, które otrzymały również 

liczne zabawki oraz gadżety, dla gości serwowane była kawa oraz placki, w spotkaniu 

integracyjnym uczestniczyło ponad 100 osób, w tym 50 dzieci, wydarzenie było tłumaczone na 

język ukraiński, 26 marca w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu odbył się spektakl 
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zaniemyskiej grupy teatralnej pod tytułem 'Marzenie mam', spektakl w ubiegłym roku zdobył 

pierwsze miejsce podczas VII Teatralnej Majówki w Środzie Wielkopolskiej, instruktorem grupy jest 

Anna Langner, aktorka Teatru Nowego w Poznaniu, ostatnia informacja Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, Zakład Gospodarki Komunalnej w miesiącu marcu wykonał budowę odcinka sieci 

wodociągowej o długości 345 metrów bieżących w Jeziorach Wielkich, na zlecenie mieszkańców 

gminy Zaniemyśl przeprowadzono budowę dwóch przyłączy wodociągowych, przedsiębiorstwo 

zawarło umowę na zaprojektowanie oraz przebudowę sieci wodociągowej w miejscowości 

Luboniec o długości 600 metrów bieżących, realizacja zadania odbędzie się w 2022 roku, zakład 

jest w trakcie postępowania przetargowego na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach 

Winna i Polwica Huby, łączna długość rurociągów tłocznych i grawitacyjnych wynosi 4180 metrów 

bieżących, realizacja inwestycji planowana jest na rok 2022 czyli nasza inwestycja z Funduszy 

Europejskich, na drogach gminnych wykonano łatanie dziur drogowych powstałych po okresie 

zimowym i ponadto wykonywano cykliczne prace porządkowe na terenie gminy, między innymi 

została sprzątnięta ścieżka pieszo-rowerowa, opróżniony kosze i w ogóle utrzymanie na terenie 

gminy Zaniemyśl, to wszystkie informacje z ostatniego miesiąca, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo Pani Wójt, czy są pytanie do 

przedstawionej informacji 

 

Radny Ewaryst Pankowski, co z konkursem na dyrektora Przedszkola Samorządowego 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Grześkowiak, Panie Radny przycisk dyskusja, przypominam,  

 

Radny Ewaryst Pankowski, przepraszam 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Grześkowiak,  oddam głos Pani Kamili Kołackiej 

 

Radna Kamila Kołacka, dziękuję bardzo, ja tylko takie krótkie pytanie, gdzie powstanie to biuro 

obsługi klienta 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, biuro obsługi klienta powstanie naprzeciwko Urzędu 

Stanu Cywilnego czyli w dzisiejszym wydziale Inwestycji, powiem tak, że Centrum Usług Wspólnych 

czyli obsługa szkół ma już piękne miejsce w pałacu w Łęknie, dwa piękne pomieszczenia po 

księgowości, która tam miała swoje miejsce, wystarczy tylko wymienić podłogi, bo są trochę zużyte 

i zakupić nowe meble, bo Pani dyrektor myślę, że w przeciągu miesiąca powinno się to wszystko 

zakończyć, te wszystkie remonty i Pani dyrektor będzie gotowa do przeniesienia wtedy zwolni się 

na górze, zwolnią się dwa pomieszczenia, gdzie przeniesie się Wydział Inwestycji, a tutaj całe biuro 

będzie na dole, planujemy, znaczy planujemy, staramy się o, piszemy wniosek o, między innymi z 

dostępności, o dostosowanie tego pomieszczenia do między innymi dla osób tutaj z dysfunkcjami i 

myślę, że tutaj będzie, będziemy mieli z tego też dodatkową pomoc w urządzeniu tego miejsca tak, 

żeby wszyscy mogli z niego skorzystać, tam planujemy nie tylko jedno miejsce obsługi ale kilka co 

najmniej dwa, może trzy jeżeli się uda tak, żeby obsługa naszych mieszkańców i gości była 

sprawna, szybka, żeby się nikt nie denerwował, że tutaj mamy tylko jedno miejsce, pracownicy 

schodzą na dół, ale pomieszczenie jest, stanowisko jest tu tylko jedno, tam ma być kilka stanowisk, 
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żeby ta praca szła szybko, każde ma być wyposażone w komputer tak, żeby można było do 

wszystkiego zajrzeć, wszystko sprawdzić i przede wszystkim, żeby zaoszczędzić czas naszym 

mieszkańcom, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę o zabranie głosu Ewarysta 

Pankowskiego 

 

Radny Ewaryst Pankowski, chciałem się zapytać tylko odnośnie dyrektora Przedszkola 

Samorządowego, bo też był konkurs ogłoszony 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, nie ma zgłoszenia, mamy dwie opcje do wyboru albo ogłosić 

jeszcze raz konkurs albo powierzyć zadanie nauczycielowi, który jak gdyby będzie spełniał wymogi 

formalne tak, że jeszcze nie została podjęta decyzja ale to są dwie opcje, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, teraz proszę Radnego Tomasza Grabowskiego o 

zabranie głosu 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja mam pytanie, bo jak co roku zresztą zbliża się sezon 

turystyczny walczymy cały czas o to żebyśmy byli widoczni i słyszalni wszędzie, czy gmina coś w tej 

kwestii robi, czy jakaś promocja jest zaplanowana na ten sezon 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak jest zaplanowana, nie ma tutaj Pani, naszego referenta od 

spraw promocji ale mamy zaplanowane, mamy zaplanowane działania tak, że na pewno będzie się 

działo, niestety jedną taką, jedną z takich wydarzeń, które miało się odbyć, mieliśmy powrócić do, 

do chodów sportowych, które miały się odbyć w maju niestety Urząd Marszałkowski nie będzie 

dofinansowywał tego zadania i zrezygnowano z naszej lokalizacji ale za to już w kwietniu będzie 

pierwsze tutaj, Pan dyrektor też ma dużo imprez, które chce jeszcze do maja zorganizować ale 

również będzie tutaj zlot samochodów zabytkowych, zaraz w weekend po świętach Wielkanocnych 

tak, że na bieżąco będziemy to czynić 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, więcej pytań nie widzę, drodzy 

Państwo w informacji Pani Wójt cały czas coraz więcej informacji jest poświęconych naszym 

gościom z Ukrainy mam do Państwa prośbę żebyście teraz powstali i chwilą ciszy uczcili ofiary 

wojny w Ukrainie, przyjdziemy teraz do dalszego, proszę bardzo jeszcze Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, , Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

pozwolicie, że w tym uroczystym dniu dzisiejszych urodzin naszego Przewodniczącego w imieniu 

nas wszystkich złożę Panu Przewodniczącemu najserdeczniejsze życzenia zdrowia, szczęścia, 

pomyślności, realizacji wszystkich marzeń 100 lat, wszystkiego dobrego Panie Przewodniczący 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, dziękuję bardzo, jestem niesamowicie 

wzruszony i zaskoczony, chciałem podziękować bardzo, to są dopiero 30 urodziny, razy dwa, 

przepraszam, jak to się mówi szczęśliwi czasu nie liczą, tak pozwólcie Państwo przejdziemy do 

procedowania naszego porządku obrad 
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4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć 

interpelację, nie widzę zgłoszeń, w takim razie przejdziemy do punktu piątego 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na ostatniej sesji wpłynęły dwie interpelacje od 

Pana Radnego Michała Malińskiego, jedna z nich dotyczyła uszkodzonych obrzeży drogowych przy 

wjeździe na działki położonej przy ulicy Dworcowej w Zaniemyślu, Pan Radny dostał informację, 

odpowiedź na interpelacje, czy Pan Radny zapoznał się z odpowiedzią 

 

Radny Michał Maliński, tak zapoznałem się, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, też dziękuję, przypominam, że odpowiedzi na 

interpelacje można znaleźć w BIP-e, w zakładce interpelację i druga interpretacja dotyczyła 

uszkodzeń nawierzchni chodnika przy ulicy Dworcowej w miejscowości Zaniemyśl, też Radny 

dostał odpowiedź na interpelacje, czy zapoznał się z nią 

Radny Michał Maliński, tak dostałem, zapoznałem się, dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze dziękuję bardzo, przejdziemy teraz do 

punktu szóstego 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Zaniemyśl przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały, bardzo proszę Radna Kasia Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, ja mam pytanie o to czego nie ma w tej uchwale, tylko 

czyli o ten moduł pierwszy właśnie Pani kierownik już poniekąd udzieliła informacji w jaki sposób 

zostało wykonane rozpoznanie tematu czyli zapotrzebowania na usługę, opieramy się na 

doświadczeniach z 2020 roku, które faktycznie nie były zbyt takie optymistyczne, by mogłoby się 

wydawać, że taka usługa nie jest potrzebna ale czy to byłby jakiś właśnie problem dla gminy 

gdybyśmy jednak w tym naszym Programie Osłonowym Korpusu Wsparcia Seniorów ujęli również 

moduł pierwszy, czy z tego by wynikały jakieś zobowiązania, bo jeżeli to miały być tylko szansa na 

to, że te osoby starsze mogą zgłosić potrzebę właśnie kontaktu z osobą nie tylko takiego poczucia 

bezpieczeństwa wynikającego z technicznego zaopatrzenia właśnie w to urządzenie do 

monitorowania stanu zdrowia czy samopoczucia ale właśnie kontaktu z drugą osobą, czy to nie 

byłoby dla nas lepsze, że po prostu wpisujemy, że również moduł pierwszy w naszym programie 

będzie realizowany i dzięki temu osoby starsze mogą zgłosić jesteśmy otwarci na na ewentualne 



str. 15 

 

potrzeby z ich strony, no na dzisiaj tego nie mamy oczywiście należy przyjąć ten program w takiej 

formie w jakiej został nam przedstawiony, bo realizacja tego drugiego modułu pewnie też jest 

potrzebna natomiast czy nie warto rozważyć na przyszłość i czy jest taka możliwość jeszcze, żeby 

jeszcze ewentualnie uzupełnić ten nasz program osłonowy o realizację również modułu 

pierwszego właśnie po to, żeby dać tym ludziom szansę wyjścia z samotności, która jest 

 

Kierownik OPS w Zaniemyślu Anna Zimmer, ja rozumiem tylko, że tutaj to nie jest wyjścia z 

samotności, na takie zajęcia powiedzmy są jakieś Klub Seniora, takie rzeczy, natomiast tutaj ten 

moduł pierwszy są to usługi, to jest świadczenie konkretnych usług, natomiast my usługi 

opiekuńcze realizujemy w ośrodku i powiem tak, w tej chwili zainteresowanie usługami 

opiekuńczymi jest naprawdę bardzo malutkie i gdybyśmy widzieli, że jest tego dużo to moglibyśmy 

ewentualnie przystąpić do tego modułu, bo wiadomo by nam się gdzieś tam zwróciła, część być 

może jakiś kosztów, które by gmina ponosiła, tak czy, tak na usługi opiekuńcze, natomiast w tej 

chwili, w zeszłym roku to mieliśmy dosłownie pojedyncze osoby, które z usług skorzystały, stale w 

ciągu całego roku jedna Pani korzystała, okresowo, bo tam jeszcze chyba dwie osoby doszły tak, że 

tych usług opiekuńczych w tej chwili potrzeb zgłaszanych do ośrodka jest tak znikoma ilość, tak 

samo w tym Korpusie Seniora, który właśnie, tego COVID-a było do zrobienia to naprawdę osób, 

myśmy się pytali te osoby, które dzwoniły czy może by chcieli opiekunkę taką na stałe to nie były 

osoby zainteresowane więc myślę, że no gdyby było takie zainteresowanie to pewnie warto byłoby 

ten pierwszy moduł też przystąpić i wnioskować, a wydaje mi się, że nie ma na dzień dzisiejszy 

takiej potrzeby 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, proszę Radnego Tomasza 

Grabowskiego o zajęcie głosu 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja mam właśnie bardziej techniczne pytanie, bo 

rozumiem, że OPS zajmuje się takimi osobami, tylko pytanie czy te wszystkie osoby są w OPS-e 

zarejestrowane, nie wiem czy jakaś ankieta będzie w Zaniemyślu, czy być może osoby, które 

zajmują się takimi, czy opiekują się takimi osobami potrzebującymi też mogą wskazać, bo nie 

zawsze pewnie wszyscy w OPS-e wiedzą, to jest jakby jedno i drugie tak wyobrażam to sobie w ten 

sposób, że taka opaska skomunikuje się z jakąś aplikacją, która będzie zainstalowana na telefonie, 

w specjalnym urządzeniu, czy to znaczy, że OPS przechodzi na 24-godzinne dyżur, czy będzie to 

inaczej rozwiązane 

 

Kierownik OPS w Zaniemyślu Anna Zimmer, nie, będzie wskazany telefon np. dla najbliższej 

rodziny, także będzie poinformowana rodzina natomiast to będzie firma, od której kupimy te 

opaski ona jednocześnie będzie zapewniała usługę dozoru tak i w godzinach pracy ośrodka jeżeli to 

będzie jakieś tam błahe zgłoszenie no to może być sygnał do ośrodka, do pracownika socjalnego, 

żeby pojechał, że jest taki zgłoszenie natomiast jeżeli to będzie coś co bym mogła zagrażać życiu 

już naprawdę, że tak powiem tej osobie no to ta firma zgłasza, że tak powiem system ratownictwa, 

po prostu wizytę ratownika, Pogotowie wzywa, jeżeli, jeżeli jest rodzina to najpierw rodzina jest 

poinformowana tak, natomiast jeżeli nie ma rodziny to jest to zgłaszane na Pogotowie, bo 

rozmawiałam z jedną właśnie taką firmą, bo robimy rozpoznanie więc oni tak to mówili, że takie 

jakieś, jak będą jakieś takie sytuacje, gdzie nie będzie wiadomo co tam osoby będą zgłaszały ale nie 



str. 16 

 

będzie to nic wskazywało na nic poważnego, a będzie to praca ośrodka będą informować ośrodek 

natomiast każda osoba jeżeli wskaże bliską rodzinę, która ma być poinformowana o takim 

zgłoszeniu to będzie informowana ta rodzina, jeżeli takiej od rodziny nie będzie będzie zgłaszany 

na przykład na Pogotowie i żeby była udzielana pomoc jakaś dla tej osoby 

 

Radny Tomasz Grabowski, okej, to rozumiem, w godzinach pracy ośrodka jak Pani zaznaczyła 

będący dyżurowali ludzie z ośrodka, zamykamy ośrodek kto się tym zajmuje i kto będzie 

weryfikował czy to jest potrzebne wsparcie w tej chwili mentalne, że trzeba do człowieka 

zadzwonić, ta firma, czy będzie informacja, że nie wiem czy ma zawał albo cokolwiek innego i 

potrzebuję 112 

 

Kierownik OPS w Zaniemyślu Anna Zimmer, ta firma, oni świadczą taką usługę dozoru na odległość  

 

Radny Tomasz Grabowski, ja to doskonale rozumiem tylko jeden przycisk SOS mówi nam o tym, że 

ktoś wcisnął nie wiadomo z jakiego powodu wcisnął, tak czy wysłać do niego medyka, czy wysłać 

do niego pogotowie, czy Straż Pożarną, czy może faktycznie potrzebuje tylko wsparcia, bo nie 

wiem zabrakło mu chleba 

 

Kierownik OPS w Zaniemyślu Anna Zimmer, oni nawiązują, próbuje nawiązać kontakt z tą osobą 

dopiero jeżeli nie uda się nawiązać kontaktu jest dalsza procedura wdrażana 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, a o taką opaskę może wnioskować każda osoba 65+ czy 

mieszkająca samotnie lub z bliskimi, którzy nie są w stanie zapewnić wystarczającego wsparcia ale 

jeszcze jakieś właśnie kryteria zdrowotne musi też spełniać, OPS będzie to weryfikował, tak, to 

będzie pracownik socjalny weryfikował 

 

Kierownik OPS w Zaniemyślu Anna Zimmer, będziemy zbierać, pracownicy już kilka osób mają, że 

tak powiem zweryfikowanych, będą zbierać ile tych osób jest chętnych no i zrobimy jakąś 

specyfikację komu faktycznie najbardziej ta opaska jest potrzebna, bo myślę, że aż tak dużo tych 

opasek pewnie nie będziemy mieć, nie będzie nas stać, na początek to będzie bardziej trochę 

pilotaż niż objęcie wszystkich chętnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są jeszcze pytania, nie widzę, czy ktoś z 

Państwa Radnych nie zapoznał się już przedstawiony projektem uchwały, też nie widzę, w takim 

razie przyjedziemy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie 

Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 
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Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/288/2022 stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, drodzy Państwo ogłaszam 10 minut przerwy 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/265/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 

listopada 2021 r. w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu 

przedstawiła Pani Edyta Jankowska, dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo czy są pytanie do przestawnego 

projekt uchwały, proszę Radny Tomasz Grabowski 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, jak wiemy statutową działalnością schroniska jest 

noclegowanie młodzieży czy przyjeżdżających turystów, a wiemy, że w tej chwili mamy tam też 

uchodźców, oni nie są relokowani oni są w tej chwili na stałe, wiemy kiedy Schronisko ruszy 

normalnie do pracy, czy wiemy kiedy będą relokowani nasi Ukraińcy 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, na razie tak jak powiedziałam mamy zakwaterowanie na 60 dni to 

tak liczyliśmy to jest gdzieś około 10 maja, co będzie dalej to nie wiemy, to jest przepisy się tak 

zmieniają być może dalej będziemy mogli przyjmować tam uchodźców, a być może już Schronisko 

wtedy wróci do, do działalności, zresztą podobna sytuacja jest z Ośrodkiem Bojanowe Gniazdo, 

który ma wrócić, działa do końca marca 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, więcej zgłoszeń nie widzę, czy ktoś z 

Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim 

razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXXIX/265/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie 

utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 
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Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta,  Uchwała nr XLII/289/2022 stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w 

Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Zaniemyślu przedstawiła Pani Edyta Jankowska, dyrektor 

Centrum Usług Wspólnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są pytania do przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/290/2022 stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025przedstawiła Pani 

Barbara Sowinska, Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Zaniemyślu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie 

widzę, przystąpimy w takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/291/2022 stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwo Radnych nie zapoznaj się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/292/2022 stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przesłanego projektu, nie ma w 

takim razie czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie 

widzę, proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/293/2022 stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta 

Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy 

Zaniemyśl przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytanie do przedstawionego projektu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie 

widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/294/2022 stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu 

 

8) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Lubonieczku przedstawił Pan Marcin 

Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania, nie widzę, czy ktoś z Państwa 

Radnym nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie 

przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w Lubonieczku.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/295/2022 stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu 

 

9)  projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Doliwiec Leśny 

dla dotychczasowej części wsi Jeziory Małe o nazwie Doliwiec Leśny położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie 

widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Doliwiec Leśny dla dotychczasowej części 

wsi Jeziory Małe o nazwie Doliwiec Leśny położonej na terenie gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/296/2022 stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Dębice dla 

dotychczasowej części wsi Kępa Mała o nazwie Dębice położonej na terenie gminy Zaniemyśl 

przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  

czy są pytania do przeczytanego projekt uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie 

zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Dębice dla dotychczasowej części wsi 

Kępa Mała o nazwie Dębice położonej na terenie gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/297/2022 stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu 

 

11) projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Polwica-Huby 

dla dotychczasowej części wsi Polwica o nazwie Polwica-Huby położonej na terenie gminy 

Zaniemyśl przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytanie przedstawionego projektu uchwały, 

nie ma, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie 

widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Polica-Huby dla dotychczasowej części wsi 

Polwica o nazwie Polwica-Huby położonej na terenie gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/298/2022 stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu 

 

12) projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Wyszakowskie 

Huby dla dotychczasowej części wsi Wyszakowo o nazwie Wyszakowskie Huby położonej na 

terenie gminy Zaniemyśl przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przesłanego projektu, nie ma w 

takim razie czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie 

widzę, proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Wyszakowskie Huby dla dotychczasowej 

części wsi Wyszakowo o nazwie Wyszakowskie Huby położonej na terenie gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/299/2022 stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu 

 

13) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zaniemyśl na 2022 rok” przedstawił Pan 

Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytanie do przedstawionego projektu 

uchwały, nie ma, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Zaniemyśl na 2022 rok” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/300/2022 stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu 

 

14) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 28 lutego 2022 r. na czynności Wójta 

Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani Kamila Kołacka Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 28 lutego 2022 r. na czynności Wójta Gminy Zaniemyśl..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLII/301/2022 stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym 

punkcie, bardzo proszę Panią Radną Małgorzatę Fertała, naszą Radną Powiatową o zabranie głosu 
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Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo ja 

może, to akurat nie ta pora powinnam to pytanie zadać wcześniej ale w tym momencie kiedy 

informacje dotyczące tych spraw były przedstawiane tutaj Pani Wójt to niestety mnie nie było, 

byłam w podróży tylko je wysłuchałam i chciałabym zadać takie pytanie związane z pomocą 

obywatelom Ukrainy wiadomo, że duża grupa właściwie cała Polska tym żyje, duża grupa 

mieszkańców angażuje się w pomoc obywatelom Ukrainy i w dniu dzisiejszym takie informacje 

uzyskaliśmy, że powstały w klasie, w szkole dwie klasy przygotowawcze dla uczniów z Ukrainy 

chciałabym wiedzieć, chciałbym się dowiedzieć czegoś więcej na temat tych klas to znaczy się jakie 

cele są realizowane, jakie zajęcia prowadzone, w jakim wymiarze i tak dalej, a zaraz powiem 

dlaczego, skąd ta moja ciekawość i drugie dotyczące nauczania języka polskiego dla dorosłych 

obywateli Ukrainy, które są organizowane w szkole, w jaki sposób będzie odbywał się nabór, czy 

każdy spontanicznie może przyjść na te zajęcia, czy one będą rozpropagowane i tak dalej, 

Szanowni Państwo ja pytam o to bowiem doskonale Państwo wiecie i Pani Wójt o tym 

wspominała, że występują także oddolne inicjatywy mieszkańców, które zmierzają do pomocy 

przybyłym tutaj obywatelom Ukrainy, Ci obywatele mieszkają nie tylko w Schronisku 

Młodzieżowym, nie tylko w Bojanowym Gnieździe skąd muszą być przeniesieni, no muszą być 

przeniesieni dlatego, że CARITAS wypowiedział umowę Wojewodzie Wielkopolskiemu na pobyt 

tam tych mieszkańców, z tego co mi wiadomo część mieszkańców zostanie przeniesiona do Środy 

a część prowadzone są rozmowy, nie wiem Pani Wójt mnie tutaj weźmie i sprostuje albo 

przytaknie, mają być przeniesieni również do byłego budynku Banku Spółdzielczego w Zaniemyślu, 

który Powiat wynajmuje na miejsce dla uchodźców, na dzień dzisiejszy mówimy o 60 dniach ale to 

nie jest tak, że mówimy o 60 dniach pobytu tej ludności tutaj, 60 dni to jest ta magiczna liczba, 

gdzie Wojewoda czy Rząd zobowiązał się do wypłaty środków na utrzymanie tych mieszkańców 

tutaj w kwotach bądź 40 zł jeżeli przebywają one w prywatnych mieszkaniach na osobę, bądź 70 zł 

tak jak tutaj w naszym Schronisku, te środki otrzymują osoby, które przyjmują uchodźców, i które 

winny być przeznaczone no na zabezpieczenie kosztów pobytu jak i na wyżywienie ale wcale nie 

mówimy o tym, że po 60 dniach uchodźcy znikną tutaj z naszego terenu, ja myślę, że tego rodzaju 

sytuacje nie rozwiązują się z dnia na dzień, musimy być przygotowani na to, że ta pomoc wobec 

tych obywateli przede wszystkim kobiet i dzieci będzie pomocą długotrwałą, będzie miała 

charakter bardziej maratonu niż w biegu sprinterskiego i tych sił musi nam wystarczyć na tą pomoc 

przez długi okres czasu i są mieszkańcy, którzy chcą, i posiadają myślę te siły, i nie wspomniała Pani 

Wójt tutaj o takich, właściwie było wspomniane o jednej oddolnej inicjatywie tego spotkania 

integracyjnego, które odbyło się w niedzielę ale również no trzeba tutaj powiedzieć, że mieszkańcy 

organizują taki punkt pomocy humanitarnej w Zaniemyślu, gdzie zobowiązują się do dyżuru w celu 

wydawania, zabezpieczenia tych rzeczy, że takim chyba nie wiem największym, nie wiem, 

telefonem zaufania czy telefonem potrzeb ukraińskich jest telefon Pani Radnych, Pani Radnej 

Kamili i  Pani Kasi, które zajmują się czym, przekazywaniem pomocy, zbieraniem zapotrzebowań i 

tak dalej, że to właśnie mieszkańcy wyposażyli dzieci, które poszły do szkoły w ponad 50 plecaków 

z wyposażeniem, że organizują rowerki, wózki i jeszcze, jeszcze inne rzeczy i chcielibyśmy w tym 

momencie mówię my czyli mieszkańcy, bo ja nie ukrywam też chcę się w to zaangażować i się 

angażuje być w stałej współpracy, mamy pomysły wspólnie zresztą z otwartym i wspaniale 

organizującym pewne akcje tutaj Panem dyrektorem GOK-u, na to żeby organizować zajęcia 

dodatkowe dla dzieci, są nauczyciele już emerytowani ale może jeszcze nie tak posunięci wiekiem, 

którzy się chcą w to zaangażować, a nawet zresztą jak Pani Wójt powiedziała wieku się nie 
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wypomina, że zaangażowali by się w to ale, żeby ta pomoc była jak najbardziej efektywna czyli, 

żeby tych, te osoby przygotować do samodzielnego życia w naszym środowisku, a będą oni 

jednymi z nas być może na zawsze, bo być może część po prostu tutaj weźmie i pozostanie, to te 

działania muszą być spójne, to te działania muszą być wspólne, uzupełniające się i pomagające, my 

tutaj sobie nawzajem i tym mieszkańcom oni się muszą integrować z nami ale również muszą się 

usamodzielniać tak, że chciałabym się dowiedzieć ewentualnie kto za tą organizację tych zajęć 

szkolnych jest odpowiedzialny, kto kwalifikuje, jakie są cele, jakie są zadania, jak długo te klasy 

będą funkcjonowały, no bo przecież jeżeli przygotowawcza to ma do czegoś przygotować w jakimś 

określonym terminie a później wejścia do klas normalnych, bo nie wyobrażam sobie Pani Wójt 

wspomniała o tym, że te klasy przygotowawcze są już pełne a następni uczniowie będą wchodzili 

do klas normalnych co w mojej ocenie jest najgorszą rzeczą jaką możemy im zrobić, bo proszę 

Państwa przyjeżdża dziecko, przyjeżdża po określonej traumie, przyjeżdża po długiej podróży, 

przyjeżdża bez zasobów szkolnych i my w ramach pomocy fundujemy mu następną traumę, 

wprowadzamy do normalnej klasy, gdzie nie zna języka i tak dalej tak, że jestem jak najbardziej za 

tym, żeby te klasy przygotowawcze były, żeby było ich wiele, my chciałabym się też dowiedzieć czy 

my na przykład tutaj w gminie mamy opracowaną taką bazę na przykład zasobów intelektualnych 

tych uchodźców, bo przecież oni też chętnie, dałoby się ich wykorzystać do tego, żeby zaczęli 

pracować z dziećmi, z klasami, z grupami zintegrowanymi niekoniecznie w szkole ale również poza 

szkołą być może tutaj w GOK-u, być może na salkach katechetycznych, być może trzeba będzie z 

nimi pracować w kierunku takim, żeby oni sobie nawzajem pomagali, żeby dla siebie nie byli 

konkurencją, bo dzisiaj trochę tak jest, że rodziny, które przyjechały, i które dzielą wspólny los są 

dla siebie konkurencją, komu udało się lepiej a tak być nie powinno, oni powinni sobie nawzajem 

też pomagać, być może jedna osoba zajmie się dziećmi, większą grupą dzieci, któreś tam osoby 

uda się wziąć i zaktywizować zawodowo tym bardziej, że środki pomocowe jak mówią przepisy 

dozwalają na to, żeby korzystały z różnych form aktywności zawodowej proponowany przez 

Powiatowy Urząd Pracy ale to tyle takich moich przemyśleń na dzisiaj chciałabym się dowiedzieć o 

tych klasach przygotowawczych, o tych kursach języka polskiego i ewentualnie o tym czy my 

wiemy kim są nasi nowi mieszkańcy i jak możemy z nimi podjąć współpracę, i jak to się mówi 

współistnieć w tym małym środowisku, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, bardzo proszę Panią Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, nie powiem Pani teraz w pamięci jacy nauczyciele będą uczyć w 

tej klasie ale co robimy dobrze, są dwie klasy, dwie klasy, w których bodajże po 8 godzin będzie 

nauka języka polskiego, dzieci uczą się od podstaw i pisania, i czytania jest wielu z tego co 

pamiętam z arkusza organizacyjnego tych klas jest wielu nauczycieli w różnych, w różnych 

specjalizacjach tak, że myślę, że przekrojowo będą się uczyli, mają wychowawców swoich w tych 

klasach tak, że myślę, że to będzie, klasy póki co są przewidziane na to, żeby do końca roku 

szkolnego funkcjonowały, jeżeli chodzi o dzieci na razie mamy 43 dzieci w Zaniemyślu, czyli tak na 

te dwie klasy, pytanie jest czy pojawi się więcej tych dzieci, czy pojawi się ich mniej jeżeli, jeżeli 

będzie pewnie potrzeba, żeby tych klas było więcej myślę, że Pani dyrektor będzie na bieżąco nad 

tym czuwała i na razie jest taki plan, że będą te dzieci wdrażane do klas, ale jeżeli będzie ich na tyle 

dużo pewnie i pojawi się kolejna klasa, jeżeli chodzi o dzieci, które no właśnie dzisiaj była też 

między innymi taka sytuacja, że dziecko miało być włączone do klasy integracyjnej nie chciało iść 
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dziecko do klasy integracyjnej ono ma już druhów w klasie zwykłej i ona chce iść do zwykłej klasy 

tak, że też trzeba powiedzieć, że w tych klasach, które są już w Zaniemyślu są dzieci ukraińskie i 

one już mówią po polsku i tym dzieciom czasami jeżeli już się zaprzyjaźniły jest łatwiej być nawet w 

takiej klasie polskiej, bo mają kolegę z Ukrainy, który mówi po polsku i się już zaaklimatyzowały 

tak, że pewnie podejrzewam jak znam Panią dyrektor podchodzi do spraw indywidualnie i myślę, 

że to jest sytuacja rozwojowa, jeżeli chodzi o, powiem tak, na dzień dzisiejszy migracja jest bardzo 

duża, wczoraj powiedziałabym, że mamy 45 uchodźców dzisiaj już jest o 13 mniej, oni wyjeżdżają, 

migrują to nie jest, Zaniemyśl dla wielu z nich nie jest miejscem docelowym, czekają na wydanie 

PESEL-u i wyjeżdżają, tak, wyjeżdżają dalej na zachód czy wyjeżdżają do dużych miast, bo niestety 

Zaniemyśl jest po prostu bardzo małą miejscowością, a wiadomo jest, że najważniejsze jest to, 

żeby oni w tej chwili trafili na rynek pracy i potrafili się w jakiś sposób samodzielnie, samodzielnie 

utrzymać tak, że i w tym jest też konieczny język polski, wiem, że tutaj Pani dyrektor podjęła 

wyzwanie, to wiem tylko z przekazu, nie wiem dokładnie jak będzie wyglądała kwalifikacja, wiem, 

że w szkole będzie jak gdyby w ramach tutaj prac szkoły będą takie lekcje dla dorosłych, dla 

dorosłych Ukraińców organizowane języka polskiego w wymiarze 4 godzin na tydzień, nie wiem jak 

dalej, jak to będzie funkcjonowało, bo to tylko dzisiaj taką informację przelotnie otrzymałam, wiem 

również, że w GOK-u mają być, odbyć się zajęcia, miało się odbyć w zeszłym tygodniu, w sobotę 

miało odbyć się spotkanie dotyczące pracy i nauki języka polskiego to spotkanie się nie odbyło, ma 

się odbyć w przyszłą sobotę, więc myślę, że sytuacja będzie, będzie rozwojowa i wiele 

stowarzyszeń, wiele, wiele jak gdyby prywatnych też osób pomaga właśnie w tym, żeby, żeby ten 

język opanowali, bo na dzień dzisiejszy najważniejszy jest język i praca póki co jedzenie i dach nad 

głową, nad głową mają, jeżeli chodzi o współpracę to Urząd Gminy jest jak najbardziej do 

dyspozycji i do współpracy na razie realizujemy to co jestem narzucone i co jak gdyby realizujemy 

w najważniejszym stopniu czyli, czyli przede wszystkim opieka nad 45 uchodźcami, których mamy, 

mamy w ośrodku, powiedzmy sobie jest to opieka 24 godziny na dobę, jest czwórka pracowników 

wyznaczonych do tego, jest Pan Adam Sikorski, Pani Magda Strugarek, jest Pani Sekretarz Danuta 

Sobkowiak no i ja jako czwarta osoba, praktycznie przez 7 dni w tygodniu, 24 godziny na dobę 

jesteśmy do dyspozycji ale nie tylko tych, tutaj w naszym Schronisku ale również osób, które 

trafiają do Zaniemyśl i potrzebują pomocy wtedy udzielamy pomocy w znalezieniu mieszkania, 

znaczy znalezieniu schronienia przez ośrodki Wojewody, jesteśmy w systemie, to jest cały czas 

ewoluuje, jesteśmy w wojewódzkim w systemie już tutaj mam sygnał, że trzy osoby czekają na 

rejestrację więc zaraz po, zaraz po sesji udamy się do schroniska, żeby wszystkie te formalności 

dopełnić i jak najbardziej jeżeli macie Państwo jakieś pomysły i będziemy mogli w tym pomóc to 

jak najbardziej będziemy pomagać, na dzień dzisiejszy z tej czwórki została tylko dwójka, choroba 

czy urlop wyłączyły nam dwóch pracowników, poza tym tak jak mówiłam dodatkowe zdjęcia, które 

były zorganizowane dla obywateli Ukrainy czy inna pomoc na bieżąco jest to wszystko robione, 

jeżeli chodzi o nadawanie PESEL-i to tak jak powiedziałam maksymalnie możemy to, możemy 

zrobić około 20 PESEL-i, po prostu więcej fizycznie nie jesteśmy w stanie w jeden dzień wykonać, 

jeżeli chodzi o bazę, bazę zawodową czy bazę nie wiem osób, takiej bazy nie posiadamy oprócz tej, 

którą mamy jeżeli chodzi o schronisko, bo tutaj wiemy wszystko czyli wiemy jakie to są osoby i 

jakie mają wykształcenie ale tak jak mówię to jest tak płynne dzisiaj mamy ich tylu jutro mamy ich 

o 10-15 osób mniej, przychodzą następni, też czekają na PESEL i deklarują wyjazd więc to jest po 

prostu, nie ma takiej stałości być może Państwo, którzy macie, którzy macie uchodźców prywatnie 

w domach, gdzie to jest jedna osoba, dwie osoby czasami 5 oni zostają, z ośrodków bardzo ta 
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migracja jest bardzo, bardzo, bardzo szybka w tej chwili tak jak powiedziałam jeżeli chodzi o 

ośrodek to my mamy takie, tak przynajmniej ja mam, takie wiadomości w jakim, w jakim stopniu i 

czym, jakim zawodem dysponują mieszkańcy, staramy się bieżąco pomóc w znalezieniu pracy, to 

jest dosyć trudne dlatego, że akurat mamy powiedzmy sobie tak jest trudne ze względu po 

pierwsze na małą miejscowość, a po drugie brak umiejętności posługiwania się w języku polskim, 

mamy wiele osób, które są z wyższym wykształceniem, gdzieś z dyplomatycznymi korzeniami czy z 

korzeniami bankowymi, zawodowymi i praktycznie bez języka polskiego nie są w stanie poszukać 

sobie pracy dlatego też nasze, nasze tutaj zadania pewnie będą pierwsze, będą najważniejsze w 

tym, żeby jeżeli już będą chcieli tutaj zostać to, żeby im ułatwić dostęp do języka polskiego, do 

nauki języka polskiego i pomoc w znalezieniu pracy, tak, bo to w tej chwili robimy, wskazujemy im, 

wskazujemy miejsca pracy na terenie powiatu, gdzie mogą się zgłosić do Urzędu Pracy czy 

prywatne tutaj, prywatne miejsca na terenie naszej gminy czy powiatu wskazujemy, żeby mogli, 

mogli po prostu się usamodzielnić i tak to wygląda tak, że jak najbardziej jesteśmy zainteresowani 

współpracą ze stowarzyszeniami i z innymi tutaj organizacjami czy nawet osobami prywatnymi, bo 

w tej chwili jeżeli chodzi o wydolność Urzędu to jest ona maksymalna, to jest po prostu wydolność 

maksymalna, Urząd Stanu Cywilnego pracuje od godziny 7:00 czasami do 7:00 wieczorem, bo 

Panie tutaj Pani Sekretarz i druga Pani no nie chcą odsyłać, bo przyjedzie rodzina z dwójką czy 

trójką malutkich dzieci no i jeszcze, jeszcze dłużej, jeszcze dłużej opieka nad 45 osobami, które są 

w schronisku to też nam bardzo dużo czasu, energii zajmuje i po prostu jeżeli możecie Państwo 

pomóc nam w jakiś sposób to jesteśmy bardzo, bardzo wdzięczni za taką pomoc 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę, do mikrofonu mogę prosić 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt ja powiem 

tak troszkę tak źle przyjmuje do siebie tą liczbę 43 uchodźców ponieważ my mamy znacznie więcej 

tych obywateli i oni są rozlokowani  tak jak powiedziałam wcześniej i w Bojowym Gnieździe, i w 

prywatnych mieszkaniach, i tak dalej, tak jak powiedziałam, że my możemy pomóc a nie tak jak 

Pani powiedziała w swoim wystąpieniu, że Państwo nam pomożecie, bo sama Pani stwierdza, że 

Urząd jest po prostu już zwyczajnie niewydolny w tej pomocy, mówimy o budowaniu systemu, 

mówimy o tym, żeby tych ludzi tutaj wziąć zaaklimatyzować, oczywiście, że bardziej zakorzenieni 

będą w prywatnych domach i w mniejszych grupach ponieważ nikt z Państwa nie chciałby żyć w 

pokoju 12 metrowym w 3 osoby i wychodzić tylko do wspólnej świetlicy, i do wspólnej kuchni, 

człowiek potrzebuje do tego, żeby dobrze funkcjonować w przestrzeni spokoju, czasami 

samotności i tak dalej, i z takich właśnie ośrodków jak Schronisko Młodzieżowe, które są 

ośrodkami nakazowymi Wojewody ludzie będą wyjeżdżali, bo tam nie ma możliwości normalnego 

albo w miarę normalnego funkcjonowania, bo problem picia i jedzenia to nie jest jedyny problem, 

człowiek ma inne potrzeby, na w tym, i dlatego między innymi powinniśmy podejmować starania, 

żeby ewentualnie wziąć i próbować znajdować inne miejsca pobytu jeżeli znajdują pracę to istnieje 

możliwość wynajęcia mieszkania i usamodzielniania się, bo w tym Schronisku nie będą za długo i 

kiedy wie Pani, Pani Wójt ja podjechałam pod Schronisko, bo między innymi chciałam tam 

przekazać informacje o możliwości szczepień ochronnych kiedy zobaczyłam kartkę w Schronisku 

'Nieupoważnionym wstęp wzbroniony i obcych ludzi' no to już nie są te czasy, takie kartki to się 

wywiesza nie wiem w obiektach wojskowych i tak dalej, dzisiaj generalnie można napisać tam 

kartkę, że odwiedziny za zgodą mieszkańców, że wejście ale nie, że tam furtka bywa zamykana i 
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kartka odstraszająca wszystkich, którzy chcą pomóc, dzisiaj mówimy, wspomniałam Pani w jakim 

zakresie mieszkańcy pomagają, chociaż punkt pomocy humanitarnej ten punkt, który organizuje 

Pani Paulina Paprzycka, Pani Radna Gomułkiewicz i tak dalej, my go musimy mieć, ci ludzie muszą 

przyjść do tego punktu, wybrać sobie to co jest im niezbędne, bo proszę Państwa to jest 

uszczęśliwianie na siłę , ty weź to załóż, bo ja ci to przywiozłam, nie, to ma być punkt pomocy, 

gdzie ci ludzie przychodzą, to im się podoba i to zabiorą, a tamto im nie odpowiada i my nie mamy 

prawa ich przymuszać, że oni mają włożyć to co my co my uważamy za stosowne, ja też bym się 

tak nie ubrała, to jest kwestia rozpoznania powiedzmy sobie zasobów tych ludzi, nie czarujmy się 

niektórzy przyjeżdżali i mają zabezpieczenie finansowe, a niektórzy go nie mają i to widać, bo 

mieszkańcy o tym mówią, tak, że gdzieś powiedzmy sobie takie rozpoznanie tego środowiska tutaj 

obywateli Ukrainy w Zaniemyślu jest też potrzebne, a to będziemy, a tu będziemy mieli wiedzę 

tylko wtedy kiedy no będziemy tu, tutaj się integrować, to o czym Pani mówi, żeby odbywały się 

tutaj zajęcia i spotkania to my chcemy wiedzieć co oni robią w szkole, żeby to kontynuować, żeby 

zwiększać grupę osób i tak dalej, proszę Państwa musimy sobie powiedzieć jedno to są ludzie tacy 

jak my, z takimi samymi potrzebami, których doświadczył los i ciężko ich doświadczył, i nasza 

pomoc największa powinna polegać na tym, żebyśmy ich zmobilizowani do samodzielności, bo ja 

nie rozumiem co to znaczy opieka w Schronisku 24 godziny na dobę, a pytam po co 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ja już Pani odpowiem 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, a pytam po co 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, a ja już Pani odpowiem dlatego, że pewnym ludziom może się 

różne rzeczy wydają ale ja mam umowę, mam umowę z Wojewodą, za chwilę będzie umowa ze 

Starostą, która mnie zobowiązuje do przede wszystkim zapewnienia dachu nad głową, pożywienia, 

ochrony całodobowej ale proszę Pani to Pani się tak wydaje ja Pani mówię co ja mam zapewnić, 

mam zapewnić miejsce parkingowe dla ich samochodów, ochronę, wszystko to za te 40 zł, bo do 

tej pory 40 zł mieliśmy w tej chwili mamy mieć 70 zł 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, to jest duża kwota 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak to jest duża kwota, na którą będzie nas stać, proszę Pani może 

jest inaczej w domach ale w takim ośrodku jak my mamy jest różnie, mamy różnych, mamy 

różnych ludzi, co mam się chwalić tym, że mamy interwencje policyjne, bo się, bo ktoś wszedł do 

Schroniska kto nie powinien być, że nasi pensjonariusze sprowadzają osoby, które nie powinny 

tam być, sami, powiem Pani tak, że sami zredagowali na dzień dzisiejszy ogromny spis co, jak 

powinni się zachowywać mieszkańcy Schroniska, że powinni sprzątać, że jeżeli ktoś ma wchodzić to 

ktoś powinien 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, no właśnie o to chodzi 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ale proszę Pani ale to tak to wygląda, a Pani mówi, że każdy może 

sobie tam wejść, no nie może sobie tak wejść 
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Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, nie, nie 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, no nie może sobie tam wejść, bo ja za to odpowiadam, 

personalnie Justyna Dąbrowska za to odpowiada,  

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ja tego nie powiedziałam 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, no powiedziała tak Pani 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, proszę Pani, Pani Wójt ja tego nie powiedziałam, ja 

powiedziałam, że kartki w stylu 'Nieupoważnionym wstęp wzbroniony' to są wywieszone w 

obiektach wojskowych, ale ja nie będę dalej 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ale ja też, Pani nie chce słyszeć 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, natomiast powiem tak, no nie jest im potrzebna tak jak Pani 

mówi opieka i nadzór 24 godziny na dobę to jest kwestia regulaminów, to jest kwestia pociągnięcia 

do odpowiedzialności, to jest kwestia za interweniowania w sytuacjach trudnych, no my ich nie 

będziemy prowadzić przez pół roku, czy przez rok za rękę i dalej, i robić im herbatki, i podawać im 

zupki, no oni muszą zacząć się usamodzielniać i o tym mówimy ale to już są powiedzmy w tym 

szczegóły ja tylko powiem tak nie mamy 43 Ukraińców, obywateli Ukrainy na terenie gminy 

Zaniemyśl mamy ich znacznie więcej i no dlatego trzeba też myśleć jak zbudować system pomocy, 

żeby ona nie polegała tylko na dachu nad głową i na wyżywieniu, i tylko tak, taka była moja 

intencja, i mieszkańcy pomagają, bo tak jak już powiedziałam no jest ten punkt pomocy ja mam 

nadzieję, że on będzie upowszechniony wśród mieszkańców Ukrainy, jest w tym, być może 

potrzebny byłby tłumacz ukraiński, który pomoże im pisać CV, bo to, że nikt nie umie to nie jest 

prawdą, bo generalnie ludzie wykształceni bardzo często potrafią i po polsku, i po ukraińsku, i po 

rosyjsku, być może ta znajomość jest mniej, mniejsza ale no wymagają, no takiego powiedzmy 

sobie usamodzielnia i później potraktowania, że tak właściwie oni sami ten swój los tutaj będą 

budować, że nie wszyscy muszą za nich wszystko robić i myśleć natomiast trzeba ich uczyć, uczyć 

funkcjonowania i uczyć tych norm, i reguł , które u nas panują, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo jeszcze ad vocem, ad vocem Pani 

Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Pani Radna robimy to cały czas ale uwierzcie Państwo nie 

możemy też wyręczać, my robimy to co jest w zakresie przyznanym dla gminy, nie będziemy 

wyręczać akcji humanitarnej i innych będziemy pomagać ale musicie Państwo wiedzieć, że my też 

mamy określone zadania, z którymi musimy się wywiązać i najpierw te zadania, a później cała 

dodatkowa rzecz dlatego prosimy o pomoc stowarzyszenia i inne osoby, bo naprawdę Gmina ma 

swoje zadania i przede wszystkim musi je realizować 

 

8. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś głosy w 

dyskusji, nie widzę, ja chciałem jeszcze raz serdecznie podziękować za tą niespodziankę, za 

życzenia, za piękne kwiaty, no i za chóralne sto lat, naprawdę dziękuję jeszcze raz bardzo, w 

związku z wyczerpaniem porządku obrad i brakiem głosu w dyskusji i zamykam 42 sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl do widzenia Państwu 

 

  

 Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 
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